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Abstract (en)
The traversing gear of a lifting device that can travel on rails has running wheels (4) which roll on running surfaces (6) extending in the longitudinal
direction of a rail (2) and has a friction wheel (8) which can be driven. The latter can be adjusted on a friction surface (10) extending in the
longitudinal direction of the rail and is located in rotatable fashion in a pivoting lever (7) which presses it against the friction surface. The lever is of
the double arm type, where the friction wheel is located on one side and the lifting device (3) on the other. The rail is one with a hollow profile, open
to the bottom with running surfaces located inside.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft ein Fahrwerk einer schienenverfahrbaren Hebevorrichtung, das Laufräder (4) aufweist, die auf in Längsrichtung einer
Fahrschiene (2) sich erstreckenden Laufflächen (6) abrollen und das ein antreibbares Reibrad (8) aufweist, welches an eine sich in Längsrichtung
der Schiene erstreckende Reibfläche (10) anstellbar ist und welches in einem schwenkbar angeordneten Hebel (7) drehbar gelagert ist, welcher
kraftbeaufschlagt das Reibrad (8) gegen die Reibfläche (10) andrückt. Dabei ist der Hebel ein Doppelarmhebel (7), an dem auf einer Seite das
Reibrad (8) gelagert ist und von dem auf der anderen Seite die Hebevorrichtung (3) gestützt ist. <IMAGE>
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